2018年青岛市中小企业中外采购暨技术合作洽谈会
邀请函
亲爱的先生/女士：

    您好！

青岛是中国东部沿海重要的经济中心城市和港口城市，是沿黄流域和环太平洋西岸重要的国际贸易口岸和海上运输枢纽，是国务院批准的山东半岛蓝色经济区规划核心区域龙头城市。作为第十八次上海合作组织峰会的举办地，中国政府支持在青岛建设中国——上海合作组织地方经贸合作示范区，打造共同发展繁荣的强劲引擎。在峰会成功召开之际，工业和信息化部联合中国国际贸易促进委员会、青岛市人民政府于2018年7月13日举办“2018年青岛市中小企业中外采购暨技术合作洽谈会”。
我们是工业和信息化部主办的中国中小企业信息网，是支持国内外中小企业开展国际产能合作、投融资、企业宣传展示等事务的服务平台。作为本次采购洽谈会的承办单位，现诚邀上海合作组织成员国有项目投资、技术合作及采购需求的企业报名参与此次活动。届时，我们将会为您精准匹配合作洽谈对象，对接合作项目，并与数百家中国企业深入交流，青岛相关政府部门及机构负责人将会为您详细介绍当地营商环境与政策。此次活动主要涉及家电、石化、服装、食品、机械装备、橡胶、汽车、轨道交通装备、船舶海工、电子信息等多个行业。
如报名的境外企业符合要求，我们将提供活动期间（每家国外企业可1-2人参会）当地住宿、餐饮和会务费用以及接送机服务，并安排前往当地特色园区参观考察。
活动信息如下：

1、 活动安排

活动名称：2018年青岛市中小企业中外采购暨技术合作洽谈会
活动时间：7月13日
活动地点：山东省青岛市

邀请对象：主要涉及家电、石化、服装、食品、机械装备、橡胶、汽车、轨道交通装备、船舶海工、电子信息等多个行业，且有项目投资、技术合作及采购需求的境外企业。
2、 报名方式

方法一：请填写附件中的《企业需求信息表》发送到18610001123@wo.com。

方法二：登陆中国中小企业信息网的“一带一路”中小企业合作平台（http:// www.smefw.com）进行网络报名。

报名截止日期：2018年6月30日
3、 注意事项

1、最终参会资格将在报名截止后进行审核，并以邮件形式确认，请注意查看邮箱。

2、了解活动详情，请拨打咨询电话：+86 18610001123/+86 10 68570474,您也可以通过“一带一路”中小企业合作平台（http:// www.smefw.com）查看。
附件：企业需求信息表
	企业基本信息

	企业名称
	

	通讯地址
	

	国家
	
	城市
	

	电话号码
	
	传真
	

	电子邮箱
	
	公司网址
	

	所属行业
	

	企业简介
	

	主营产品名称及介绍
	

	具体需求信息

	参加活动目的
	□项目投资        □技术合作           □采购

	项目投资/技术合作/采购的

产品名称或型号
	

	合作需求详细描述
	

	参会人信息

	参会人员
	职位
	电话
	电子邮箱
	是否联络人

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	企业负责人签字并盖公章：

	日期：
	


备注：此次2018青岛市中小企业中外采购暨技术合作洽谈会，参会的青岛企业主要以家电、石化、服装、食品、机械装备、橡胶、汽车、轨道交通装备、船舶海工、电子信息等行业为主。
Invitation to the 2018 Qingdao SME Procurement and Technology Cooperation Meeting
Dear sir or madam:
As an important economic center and port city along the eastern coast of China, Qingdao is a vital international trade port and maritime transport hub along the Yellow River Basin and the western Pacific Rim, and also is a leading city approved by the State Council as the core area for the Planning of the Shandong Peninsula Blue Economic Zone.
As the venue of the 18th Shanghai Cooperation Organization (SCO) Summit, and with the support of the Chinese government, Qingdao is building a demonstration zone for China-SCO local economic and trade cooperation to foster a strong engine for common development and prosperity.
After the successful conclusion of the summit, the Ministry of Industry and Information Technology (MIIT) of the People's Republic of China (PRC), the China Council for the Promotion of International Trade and the Qingdao Municipal People's Government will jointly organize the 2018 Qingdao SME Procurement and Technology Cooperation Meeting on July 13, 2018 in Qingdao.
Sponsored by the MIIT of the PRC, China SME Online (http://www.sme.gov.cn/) is the platform for domestic and foreign SMEs to carry out international capacity cooperation, investment and financing, enterprise propaganda and display and etc..
As the organizer of this meeting, we sincerely invite enterprises of the SCO member states with project investment, technical cooperation, and procurement needs to sign up for this cooperation meeting.
At the scheduled time, the leaders of the Chinese government departments and heads of related agencies will give you a detailed introduction of the local investment environment and policies, you can exchange ideas with entrepreneurs from nearly hundreds of Chinese SMEs, and we will find matched partners for your cooperation needs. The objects of the invitation to this cooperation meeting are engaged in the industries like household appliances, petrochemicals, clothing, food, machinery and equipment, rubber, automobiles, rail transportation equipment, marine engineering, electronic information and etc..
We will provide local accommodation, catering, conference costs and transfer services during the event (up to 2 participants for each foreign enterprise), and arrange visits to the local characteristic parks.
The activity information is as follows:

1. The activity arrangements

Name: the 2018 Qingdao SME Procurement and Technology Cooperation Meeting
Time: July13, 2018
Venue: Qingdao City, Shandong Province, China
The objects of the invitation: Enterprises engaged in the industries like household appliances, petrochemicals, clothing, food, machinery and equipment, rubber, automobiles, rail transportation equipment, marine engineering, electronic information and etc., along with overseas companies have project investment, technical cooperation, and procurement needs.
2. The registration methods: 

Method one: Please fill out the information sheet of enterprise demands in the attachment and send it to 18610001123@wo.com.
Method two: Sign up through the official website of the China's Belt and Road Initiative SME Cooperation Platform (http://www.smefw.com).
The registration deadline: June 30, 2018
3. The precautions:

The final qualification will be reviewed after the registration deadline and confirmed by email. Please check your mailbox.
You may find more details of the event through http://www.smefw.com or dialing the enquiry number +86 18610001123/+86 10 68570474. 

Attachment: The information sheet of enterprise demands
	The basic information of enterprise

	Company name
	

	Mail address
	

	Country
	
	City
	

	Phone number
	
	Fax
	

	Email address
	
	Company web
	

	Industry
	

	Company profile
	

	Product name and introduction
	

	Specific procurement information

	Intention of participating in the event
	□ Project investment        □ Technical cooperation           
□ Procurement

	Product name or model number of project investment, technical cooperation, or procurement
	

	Detailed description of cooperation requirements
	

	Participant information

	Participant
	Position
	Phone no.
	E-mail
	Contact person

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	The person in charge of the enterprise signs and seals:

	Date:
	


Remarks: The objects of the invitation to the 2018 Qingdao SME Procurement and Technology Cooperation Meeting are engaged in the industries like household appliances, petrochemicals, clothing, food, machinery and equipment, rubber, automobiles, rail transportation equipment, marine engineering, electronic information and etc..
